
Zápisnica  
 

z  verejného zasadania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa  2.decembra 2011 

 
 
Prítomní:   JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:    Bc. Pavol Kudzbel, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Loffaj, Dušan Dvorský, Ľubomír 

Franko, Rudolf Veselý 
Neprítomný:                Slavomír Korčuška  
Hl. kontrolór obce:   Viera Bebejová  
Ďalší prítomní:  podľa prezenčnej listiny   
 
K bodu číslo 1: Otvorenie  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a prítomných 
občanov. Konštatoval, že sú prítomní 4 poslanci a  obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Poslanec  
Ľubomír Franko prišiel o 20 min. neskôr, poslanec Pavol Loffaj prišiel 25 min. po začatí rokovania obecného 
zastupiteľstva.  
 
K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania  
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Z prítomných poslancov nedal nikto žiaden návrh. Starosta obce navrhol doplniť program zasadania takto: 
a) bod č.13 – zaujatie stanoviska Obce Podbiel k návrhu na vypracovanie architektonickej štúdie na lokalitu 
obce Horečervenie pre účely individuálnej chatovej rekreácie,  
b) bod č.14 – schválenie použitia rezervného fondu v roku 2011 na financovanie výkupu pozemkov pod 
miestne komunikácie v lokalite Pod Pálenicou, 
c) bod č.13 sa doplňuje o písm.f/ - žiadosť občianskeho združenia Starí Slovania, DFS Podbielan      
a florballových oddielov 
d) doterajšie body 13 až 15 sa označia ako body 15 až 17, 
Hlasovaním „za“ zmenu v programe boli všetci 4 prítomní poslanci. Hlasovaním ,,za“ celý upravený program 
boli všetci 4 prítomní poslanci. Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom. Začalo sa prerokovávanie 
jednotlivých bodov programu.  
 
K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice   
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Iveta Kanderková a Bc. Pavol Kudzbel. Hlasovaním ,,za“ Ing. Ivetu 
Kanderkovú boli 3 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním ,,za“ Bc. Pavla Kudzbela boli 3 poslanci, 1 
sa zdržal hlasovania. 
Za overovateľov zápisnice starosta určil Rudolfa Veselého a Dušana Dvorského, za zapisovateľku Alenu 
Mišunovú. 
 
K bodu číslo 4: Schválenie plánu kontrolnej činnosti HKO na obdobie 1. polroka 2012 
Plán činnosti hlavného kontrolóra obce  dostali poslanci  na preštudovanie. Bol vyvesený na úradnej tabuli 
obce v zákonom stanovenej lehote. Starosta obce požiadal poslancov o predloženie doplňujúcich návrhov. 
K tomuto bodu z poslancov nikto nemal pripomienky, nikto nedal žiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie 
Plánu. Hlasovaní „za“ schválenie Plánu boli všetci prítomní poslanci. Tvorí prílohu zápisnice. 

 
K bodu číslo 5: Schválenie použitia rezervného fondu na úhradu projektu na výstavbu chodníka 
Ulica  
Starosta obce navrhol použitie rezervného fondu  na úhradu projektovej dokumentácie pre výstavbu 
chodníka v časti obce Ulica vo výške zmluvne dohodnutej ceny 3.500 eur. Svoj návrh odôvodnil 
predpokladaným nepriaznivým vývojom finančnej situácie obce v budúcom roku. V diskusii sa nikto 
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neprihlásil, hlavný kontrolór obce nemal k takémuto riešeniu žiadne výhrady. Hlasovaním ,,za“ prednesený 
návrh boli všetci 4 prítomní poslanci.     
 
K bodu číslo 6: Schválenie udelenia odmien pre poslancov a komisie obecného zastupiteľstva za 
obdobie roka 2011 
Starosta obce  oboznámil poslancov o tom, že v súlade so zásadami pre odmeňovanie poslancov a komisií 
predložil finančnej komisii návrh na udelenie odmien poslancom a členom komisií obecného zastupiteľstva 
za prácu v roku 2011. Navrhol udeliť mimoriadne finančné odmeny pre poslancov obecného zastupiteľstva 
nasledovne: Ing. Iveta Kanderková 200 eur, Ľubomír Franko 200 eur, Rudolf Veselý 170 eur,  Slavomír 
Korčuška 150 eur, Dušan Dvorský 150 eur, Pavol Loffaj 130 eur. Komisiám obecného zastupiteľstva takto: 
kultúrna a športová 250 eur, finančná a správy majetku 200 eur, stavebná 200 eur, sociálna 150 eur, 
životného prostredia 100 eur. Požiadal o stanovisko predsedkyňu finančnej komisie, ktorá oboznámila 
zastupiteľstvo so závermi rokovania komisie. Komisia súhlasila s predloženým návrhom starostu a odporúča 
navrhnuté odmeny schváliť bez zmien. Hlavná kontrolórka nemala námietky. Hlasovaním ,,za“ schválenie 
udelenia mimoriadnych odmien boli všetci 4 prítomní poslanci.  

 
K bodu číslo 7: Schválenie udelenia odmeny hlavnému kontrolórovi obce  
Starosta obce navrhol udeliť finančnú odmenu hlavnému kontrolórovi Viere Bebejovej vo výške 50 eur. Nikto 
z poslancov nepredložil žiadne návrhy, ani zmeny. Hlasovaním ,,za“ schválenie návrhu boli všetci 4 prítomní 
poslanci. 
 
K bodu číslo 8: Schválenie Doplnku č.1 k zmluve o poskytovaní služieb v oblasti ochrany pred 
požiarmi a bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci  
Starosta obce vysvetlil poslancom, že z dôvodu zmien všeobecne záväzných právnych predpisov, 
upravujúcich uvedené oblasti, ako aj upresnenia odmeňovania zazmluvneného pracovníka, je nevyhnutné 
vykonať úpravu zmluvy s bezpečnostným technikom Dušanom Pacurom. Znenie Doplnku bolo so 
zazmluvneným občanom prerokované, nemá k textu Doplnku žiadne výhrady. Vyzval k zaujatiu stanoviska 
hlavného kontrolóra obce, ktorý nemal pripomienky. Rovnako ani poslanci nemali žiadne pripomienky. 
Finančná komisia na základe prerokovania Doplnku odporúča jeho schválenie. Hlasovaním ,,za“ predložený 
doplnok boli všetci 4 prítomní poslanci.  
 
K bodu číslo 9: Schválenie návrhu VZN obce o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady 
Starosta uviedol bod rokovania, pričom informoval poslancov, že VZN bolo vystavené na verejnej výveske v 
zákonom stanovenej lehote. Na jeho úpravu neprišli zo strany občanov žiadne pripomienky. K návrhu sa 
vyjadrila predsedkyňa finančnej komisie, ktorá na základe výsledkov rokovania komisie navrhla upraviť v § 3 
odst. 1 písm.b/ sumu 15 eur na sumu 17 eur. Pri prerokovávaní tohto bodu prišiel poslanec Ľubomír Franko. 
Hlavná  kontrolórka nemala proti návrhu námietky. Pred začatím hlasovania upozornil starosta obce 
poslancov o potrebe dosiahnutia 3/5 väčšiny prítomných poslancov, čo vyžaduje zákon č. 369/1990 Zb. pri 
hlasovaní o nariadeniach obce. Hlasovaním „za“ úpravu návrhu bolo všetkých 5 prítomných poslancov. 
Hlasovaním ,,za“ schválenie predloženého návrhu ako celok bolo všetkých 5 prítomných poslancov.   
 
K bodu číslo 10: Schválenie VZN obce o miestnych daniach a o podmienkach určovania a vyberania 
daní na území obce Podbiel 
Bod rokovania uviedol starosta obce, ktorý oboznámil poslancov s tým, že navrhované VZN bolo vystavené 
na verejnej výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho úpravu neprišli zo strany občanov žiadne 
pripomienky, ani návrhy. Návrh bol prerokovaný vo finančnej komisii. Predsedkyňa komisie informovala, že 
komisia nemala k návrhu žiadne pripomienky. Pripomienky nepredniesla ani hlavná kontrolórka. Pri 
prerokovávaní tohto bodu prišiel poslanec Pavol Loffaj. Pred začatím hlasovania upozornil starosta obce 
poslancov o potrebe dosiahnutia 3/5 väčšiny prítomných poslancov, čo vyžaduje zákon č. 369/1990 Zb. pri 
hlasovaní o nariadeniach obce. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh hlasovalo všetkých 6 prítomných 
poslancov. 
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K bodu číslo 11: Schválenie VZN obce o poplatkoch za znečistenie ovzdušia malými zdrojmi 
znečistenia 
Starosta poslancov oboznámil, že navrhované VZN bolo vystavené na verejnej výveske v zákonom 
stanovenej lehote. Na jeho úpravu neprišli zo strany občanov ani poslancov žiadne pripomienky. 
Predsedkyňa finančnej komisie informovala, že komisia návrh prerokovala bez pripomienok. Pripomienky 
nemala ani hlavná kontrolórka obce. V diskusii poslanec Ľubomír Franko vzniesol námietku, že vo veci 
výšky poplatku za spaľovanie pevných palív je to navýšenie o 700 % oproti pôvodnému zneniu, že to nie je 
adekvátne, a navrhol upraviť návrh na sumu 30 eur namiesto 70 eur. Bc. Pavol Kudzbel predniesol v tej istej 
veci vlastný návrh, a to, aby sa poplatok zo 70 eur znížil na  20 eur. K týmto návrhom sa nikto z ďalších 
prítomných poslancov nevyjadril. Hlavná kontrolórka v súvislosti s návrhmi nevyjadrila svoje stanovisko. 
Starosta obce informoval poslancov, že v súvislosti s predloženými pozmeňovacími návrhmi bude 
postupovať podľa Rokovacieho poriadku, a dá hlasovať o návrhoch v poradí, ako boli predložené. Ďalej 
upozornil poslancov, že vzhľadom k tomu, že ide o schvaľovanie VZN, je potrebný súhlas 3/5 väčšiny 
prítomných poslancov. „Za“ návrh poslanca Ľubomíra Franka bol 1 poslanec a 5 sa zdržali hlasovania. 
Starosta konštatoval, že návrh nebol schválený. Hlasovaním „za“ návrh poslanca Bc. Pavla Kudzbela boli 2 
poslanci, 3 sa zdržali hlasovania a 1 bol proti. Starosta konštatoval, že návrh nebol schválený. V ďalšom 
priebehu dal starosta hlasovať za pôvodný návrh VZN. Hlasovaním „za“ boli 3 poslanci, 3 sa zdržali 
hlasovania. Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák skonštatoval, že návrh nebol schválený. Zostáva preto 
v platnosti doterajšie VZN.   
 
K bodu číslo 12: Schválenie návrhu VZN obce o určení výšky mesačného príspevku  
Návrh uviedol starosta obce, ktorý informoval, že VZN bolo vystavené na verejnej výveske v zákonom 
stanovenej lehote. Na jeho úpravu neprišli zo strany občanov, ani poslancov žiadne pripomienky. Finančná 
komisia súhlasí s predloženým návrhom, hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Pred začatím hlasovania 
upozornil starosta obce poslancov o potrebe dosiahnutia 3/5 väčšiny prítomných poslancov, čo vyžaduje 
zákon č. 369/1990 Zb. pri hlasovaní o nariadeniach obce. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh bolo všetkých 
6 prítomných poslancov. 
 
K bodu číslo 13: Zaujatie stanoviska Obce Podbiel k návrhu na vypracovanie architektonickej štúdie 
na lokalitu obce Horečervenie pre účely individuálnej chatovej rekreácie 
Starosta pripomenul poslancom skutočnosti, ktoré rozhodnutiu o tom, že je potrebné vypracovať 
architektonickú štúdiu predchádzali, a o tom, že túto štúdiu sa rozhodol pripraviť na vlastné náklady 
Drevodom Orava, s.r.o., čo je v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona č. 50/1976 Zb.  (Stavebný 
zákon). Návrh predložila firma Drevodom Orava, s.r.o. stavebnej komisii, ktorá ho prerokovala. Predseda 
stavebnej komisie informoval, že členovia komisie s predloženým návrhom súhlasili a odporúča 
zastupiteľstvu vyjadriť s návrhom súhlas, aby firma mohla pristúpiť k riadnemu vypracovaniu architektonickej 
štúdie. Hlavný kontrolór nemal k takémuto riešeniu námietky. Hlasovaním ,,za“ vydanie súhlasného 
stanoviska k predloženému návrhu na riešenie architektonickej štúdie pre účely individuálnej chatovej 
rekreácie bolo všetkých 6 prítomných poslancov.  
 
K bodu číslo  14: Schválenie použitia rezervného fondu obce v roku 2011 
Starosta obce informoval poslancov o žiadosti predsedkyne finančnej komisie, ktorá žiadala doplniť do 
programu tento bod, ktorého cieľom je vytvoriť voľné finančné prostriedky na financovanie činnosti DFS 
Podbielan, nakoľko už v tomto roku majú mať dodaný materiál pre činnosť súboru a bude nevyhnutné ho 
uhradiť. Keďže obec v súčasnosti nemá k dispozícii voľné finančné prostriedky, navrhuje predsedkyňa 
komisie využiť rezervný fond, ktorý by sa použil na financovanie kapitálových výdavkov a uvoľnené 
prostriedky sa použijú na financovanie bežných výdavkov v prospech DFS Podbielan. Navrhovaná suma je 
2500 eur s určením na financovanie výkupu pozemkov v lokalite obce Pod Pálenicou. Predsedkyňa fin. 
komisie potvrdila správnosť uvedenia bodu zo strany starostu obce a požiadala poslancov o podporu 
takéhoto riešenia. Hlavná kontrolórka nemala námietky. Žiaden z poslancov nepredložil v diskusii žiadne 
námietky, ani iné návrhy riešenia. Hlasovaním ,,za“ boli všetci 6 prítomní poslanci.   
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K bodu číslo 15: Žiadosti  
a) Žiadosť Ľubomíra Dreveniaka, bytom Podbiel 367 o vrátenie pozemkov. Žiadosť bola prerokovaná na 

finančnej komisii s odporúčajúcim stanoviskom poslancom žiadosť zamietnuť. K veci sa vyjadrila aj 
Emília Dreveniaková, že oni sú vlastníkmi, lebo jej manžel zdedil pozemky po svojej matke. Starosta 
obce vysvetlil prítomným stav veci, ktorá je predmetom rozhodovania Obvodného pozemkového úradu 
v Námestove v rámci námietky Ľubomíra Dreveniaka do komisie ROEP, ktorá už zo zákona zanikla, ako 
aj o tom, že na základe písomných žiadostí Ľubomíra Dreveniaka mu obec poskytla všetky žiadané 
informácie v písomnej forme. V prípade, ak toto konanie nebude uzavreté k spokojnosti žiadateľa, 
odporúča ho obecné zastupiteľstvo na využitie iných právnych prostriedkov. „Za“ zamietnutie žiadosti 
hlasovalo všetkých 6 prítomných poslancov.  

b) Žiadosť Zdenka Hubeného a ďalších občanov obce, ktorí žiadali schválenie realizácie investičnej akcie 
nová vetva kanalizácie, elektriny a vody v časti Podčervenie (okolo rieky Orava). Žiadosťou sa 
zaoberala stavebná komisia. Keďže obec má v súčasnosti rozpracovanú lokalitu Pod Pálenicou, nemá 
dostatok finančných prostriedkov na otvorenie ďalšej lokality. Odporučila preto žiadosť zamietnuť. 
Nevylučuje sa však v budúcnosti vybudovať inžinierske siete aj v tejto lokalite v súlade s územným 
plánom obce. Hlasovaním „za“ zamietnutie žiadosti bolo všetkých 6 prítomných poslancov.  

c) BOMSTAL, s.r.o., Zuberec žiadala o predbežné stanovisko k pripravovanému zámeru, ktorý spočíva vo 
vybudovaní zásobovacej rampy pre nákladné vozidlo. K tomuto účelu žiadajú o odkúpenie pozemku od 
obce približne o výmere 750m2. Žiadosťou sa zaoberala finančná komisia, ktorá vyjadrila  súhlas 
k pripravovanému zámeru riešenia zásobovacej rampy pre vjazd do objektu spoločnosti, avšak len na 
základe prenájmu pozemkov od Obce Podbiel. Rovnaké stanovisko zaujala aj stavebná komisia, ktoré 
predniesol predseda komisie Bc. Pavol Kudzbel.  Hlasovaním ,,za“ vydanie predbežného súhlasu 
k žiadosti firmy BOMSTAL, s.r.o. hlasovalo všetkých 6 prítomných poslancov.   

d) Ľubomíry Kudzbelovej o zámenu pozemku. Jedná sa o pozemky v lokalite Pod Pálenicou, zámenou za 
pozemky pod stavebnou parcelou č. 22 jej syna v tej istej lokalite. Rozdiel odpredá obci za schválenú 
cenu. Jedná sa o parcely č. 1176/297, 11976/302 a 1176/365 spolu  o výmere 74,58m2 za parcely vo 
vlastníctve obce č. 1176/194, 1176/201 a 1176/202 o celkovej výmere 62,33m2. Žiadosť bola 
prerokovaná vo finančnej, aj stavebnej komisii, predsedovia obidvoch komisií predniesli odporúčajúce 
stanovisko. Hlavná kontrolórka nemala námietky. Starosta obce upozornil poslancov na úpravu zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, ktorá musí byť dodržaná pri prevode majetku obce, aj o spôsobe 
hlasovania. „Za“ realizovanie navrhovanej zámeny a doplatenie rozdielu medzi zamieňanými 
pozemkami vo výmere 12,25 m2 za 1,40 eura za 1 m2 hlasovali všetci prítomní poslanci Bc. Pavol 
Kudzbel, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Loffaj, Dušan Dvorský, Ľubomír Franko a Rudolf Veselý. 

e) Farského úradu v Podbieli vo veci odpustenia dane z nehnuteľností za obdobie od. 1.1.2012.  
Starosta obce informoval poslancov, že novelizácia zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach 
nadobúda účinnosť až od 1.12.2012, preto žiadosť je dnes bezpredmetná. Bola prerokovaná aj 
finančnou komisiou, predsedkyňa komisie informovala poslancov, že komisia dospela k rovnakému 
záveru. Starosta obce preto navrhol obecnému zastupiteľstvu v texte uznesenia konštatovať túto 
skutočnosť a vecou sa nezaoberať. Návrh bol schválený všetkými prítomnými poslancami 
zastupiteľstva.  

f) Žiadosť občianskeho združenia Starí Slovania, DFS Podbielan a florballových oddielov. Títo žiadali 
starostu obce o zrušenie nájomnej zmluvy medzi Centrom voľného času v Trstenej a obcou Podbiel 
a vyfakturovanú sumu v návrhu rozpočtu obce na rok 2012 vyčleniť ako dotáciu pre tieto organizácie. 
Starosta poslancov informoval, že nájomná zmluva bola vypovedaná. Predsedkyňa finančnej komisie 
navrhla, aby časť žiadosti o premietnutí vyfakturovanej sumy do dotácie na rok 2012 bola riešená pri 
prijímaní rozpočtu obce na rok 2012. Nikto z poslancov, ani hlavný kontrolór nemal k navrhovanému 
riešeniu pripomienky. Všetci prítomní poslanci hlasovaním „za“ vzali žiadosť na vedomie.    
 

K bodu číslo 14:  Interpelácie poslancov a občanov  
Poslanec Ľubomír Franko požaduje pri návrhu nového rozpočtu predložiť aj tohtoročný rozpočet pre 
porovnanie. Starosta obce poslanca upozornil, že rozpočet obce sa každoročne pripravuje s výhľadom na 
dva roky dopredu v jednom návrhu, a porovnanie je v tomto ohľade kedykoľvek možné. Pokiaľ ide 
o porovnanie s čerpaním rozpočtu, je možné, že časovo to bude záležať na termíne schvaľovania rozpočtu.  
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Občan Pavol Tmák sa spýtal, či sa môžeme prihlásiť do súťaže o najkrajšiu obec Slovenska. V našej obci je 
dosť atrakcií pre turistov. Starosta obce povedal, že sa môžeme na budúci rok týmto projektom zaoberať. 
Každoročne vychádzajú k tomuto projektu kritériá, ktoré sa však doteraz nepodarilo obci splniť.  
Poslanec Pavol Loffaj sa spýtal na verejné osvetlenie, aby sa zapínalo o pol hodinu skôr kvôli 
družstevníčkam, ktoré nastupujú do roboty o ¾ na 3 a spýtal sa na úsporu, keď sa svetlá vypínajú v noci. 
Starosta mu odpovedal, že táto skutočnosť už bola prerokovaná s dotknutými osoba, ktorým to bolo 
vysvetlené a bol čas zapínania v noci posunutý. Celkovú úsporu bude možné vyčísliť po vyúčtovaní, ktoré sa 
uskutoční v roku 2012.  
Poslanec Dušan Dvorský vyjadril názor, že v niektorých obciach majú na cintorínoch spínače na osvetlenie, 
a to by mohla byť tiež úspora energie. Starosta ho informoval, že po napadnutí snehu sa osvetlenie nebude 
zapínať, nakoľko sa nepredpokladá, že občania budú na cintorín chodiť v nočnej dobe.   
Poslankyňa Ing. Iveta Kanderková navrhla poslancom, či na cintoríne môže byť vyčlenené miesto na hroby 
len s pomníkom v tráve, ako je to na západe, určite je to lacnejšie, ako tie stavby pomníkov, ktoré sú 
momentálne na cintoríne.    
Interpelácie poslancov a občanov berú poslanci na vedomie.   
 
K bodu číslo 12: Záver   
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil zasadanie obecného 
zastupiteľstva.  
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Rudolf Veselý   ................................ 
 
  Dušan Dvorský           ................................ 

      
 
 
 
 

   JUDr. Jozef Domiňák  
                starosta  obce 
 
Prílohy: - uznesenie číslo 7/2011 
   - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 

- Plán kontrolnej činnosti HKO obce na obdobie 1. polroka 2012 
- VZN obce o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
- VZN obce o o miestnych daniach a o podmienkach určovania a vyberania daní na území 

obce Podbiel 
- VZN obce o určení výšky mesačného príspevku 
- prerokované žiadosti   


